
         樹德科技大學境外學生獎助學金申請表 

            Scholarship Application Form for Foreign Student 

申請學年度 Academic Year：           

申請人基本資料 Applicant’s Personal Information 

□ 新生 Incoming Student (□ 秋季班 Autumn (starting in September)  □ 春季班 Spring (starting in February)) 

□ 在校生 Current Student (學號 Student ID Number:                  ) 

姓名 

Name 

(中文 In Chinese) 

(英文 In English) 

身分 

Applicant Status 

□ 外國學生 Foreign Student 

□ 僑生 Overseas Chinese Student 

國 籍 

Nationality 
 

系所別 
Department/ College 

 

學位 

Degree 

□ 學士 Bachelor 

新生勾選：□一年級 1st Year □三年級 3rd Year 

□碩士 Master       □博士 Doctoral 

目前聯絡方式 

Current Contact 
Information 

手機號碼 Mobile 

電子郵件 E-mail 

  

□ 新生入學前歷年成績、師長推薦、以及各系書面審查意見等為審查依據 For freshmen, provide previous yearly 

transcripts, recommendation letters from principal or lectures and the reviews of each department. 

□ 每學期之學業成績平均及格 The academic performance pass all semesters. 

□ 每學期之操行成績未曾低於 70分 The conduct grade must be above 70 in all semester. 

□ 完成前一學期註冊程序 The registration process for the previous semesters should be completed. 

□ 前一學期之服務時數紀錄表 Obligated service hour form from previous semester. 

核准獎助金種類 

(請勿填寫) 

Awarded Scholarship / 
Subsidy 

(For official use ONLY) 

一、獎助學金種類 Scholarship / Subsidy Types 

□ 學雜費減免 Tuition fee waiver. 

□ 住宿相關費用減免 On-campus accommodation subsidy. 

□ 生活津貼 Living expenses subsidy. 

二、本校將依申請資料進行審查，審查通過者視結果提供獎助學金。 

  Applications will be evaluated by the STU Scholarship Committee for scholarship eligibility. 

注意 Note: 
(1)  本獎助學金每學期申請一次，申請者有責任提供任何有利審查的佐證資料。 

The scholarship is open for application every semester. Applicants are responsible for providing necessary and advantageous documents. 
(2)  在校生申請，須依國際及兩岸事務處公告之時限前提出申請。 

Current students should submit their application by the deadline announced by OICA. 
(3)  學生領取本獎助學金，有依規定時數提供服務時數之義務，請參閱相關規定。 

Students who are awarded the scholarship/subsidy should perform the obligated services by regulations. 
(4)  本校將依申請所附資料進行審查，審查通過者視結果提供獎學金。 

Applications will be reviewed and evaluated by the STU scholarship committee for scholarship/subsidy eligibility. 
(5)  若已領取其他獎學金，不得再申請本獎助學金。 

The applicant who has already received any scholarships from other institutes will not be eligible to apply. 

申請人簽名 

Applicant Signature: 
 
_____________________________________________________ 

日期 

Date: 
 
___________________________ 

結果 

(請勿填寫) 
Evaluation Results 
(Office use only) 
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